

محضر إجتماع الهيئة الإدارية لجمعية درب العين
المنعقد بصورة إستثنائية بتاريخ 2021/08/12

في تمام الساعة السادسة من بعد ظهر يوم الخميس الواقع فيه الثاني عشر من شهر آب من العام ألفين وواحد وعشرون (2021)، اجتمعت الهيئة الإدارية لجمعية درب العين في مركز الجمعية الكائن في عيناتا، بناءً على دعوتها أصولاً وبصورة إستثنائية من قبل رئيسها السيد طانوس سعادة، بحضور الرئيس ونائب الرئيس السيد طلال ججع وأمينة الصندوق السيدة لينا نقولا وأمين السر المحامي كارلوس رحمة والمستشار السيد بطرس رحمة.

وهم يمثلون أصولاً جميع أعضاء الهيئة الإدارية، فيكون إذن الإجتماع قانوني.

أعلن الرئيس أن جدول أعمال الإجتماع يتضمن درس موضوع استحالة فتح حساب مصرفي بإسم الجمعية.

بعد التداول، إتخذت الهيئة الإدارية القرار الوحيد التالي:

نظراً للأوضاع الإقتصادية والإجتماعية التي تمرّ بها البلاد،

ونظراً لإستحالة الأشخاص المعنويين في فتح حسابات مصرفية بإسمهم لدى المصارف،

وبما أنه أضحي من الضروري إيجاد حلّ لتلقي الجمعية الأموال والهيئات المتأتية بإسمها من مصادر متعدّدة،

لذا، قرّرت الهيئة الإدارية لجمعية درب العين اعتماد الحساب الشخصي المفتوح لدى بنك بيبيلوس ش.م.ل. بإسم رئيس الجمعية السيد طانوس سمعان سعادة ليصبح الحساب الرسمي لجمعية درب العين وبالتالي يمكن لجميع المؤسسات العامة والخاصة إرسال كافة المساعدات والهيئات والإعانات المتمثلة بالأموال النقدية على رقم الحساب التالي:

إسم المستفيد: طانوس سعادة، عنوان المصرف: بنك بيبيلوس - سن الفيل،

IBAN CODE : LB76 0039 0000 0003 6034 6353 9005

Swift Code : BYBALBBX

العملة: الدولار الأميركي.

كما قرّرت الهيئة الإدارية تفويض رئيسها السيد طانوس سمعان سعادة التصرف بهذه الأموال كيفما يشاء لممارسة نشاط وموضوع الجمعية كما تنفيذ المشاريع التي على أساسها تلقت الجمعية هذه الأموال النقدية.

صدق هذا القرار بالإجماع

لما لم يعد يطلب أحد الكلام رفعت الجلسة في الساعة السابعة مساءً.

أمينة الصندوق
لينا نقولا



نائب الرئيس
طلال ججع



الرئيس
طانوس سعادة



المستشار
بطرس رحمة



أمين السر
كارلوس رحمة



عدد: 2021/3748

نشر اثباتا لتاريخ التسجيل، بدانرتي أنا طري حبيب طوق، المجاز في الحقوق، الكاتب العدل في بيروت، بناء لطلب المحامي الاستاذ خارلوس انطوان رحمة، اللبناني، المولود في عيناتا سنة 1977 سبعة وسبعون، والدته يولا العيناتي، رقم السجل 53/عيناتا، حسب بطاقة هويته عليها رسمه الشمسي رقمها المتسلسل /000012183114، الحائز على الأهلية المدنية والقانونية، وذلك في يوم الاربعاء الواقع فيه الثامن من شهر أيلول سنة ألفين وواحد وعشرين.

الكاتب العدل في بيروت
طري حبيب طوق



المخاض كالأول انطوان الرحمة

2021/9/18





**Minutes of the Meeting of the Administrative Body of
Darb Al Ain Association, exceptionally held on Aug.12.2021**

On Thursday, Aug.12.2021, at 18:00, the Administrative Body of **Darb Al Ain Association** convened in the Association's registered office located in Ainata, upon its convocation duly and exceptionally sent by its President Mr. Tanos SAADE, in the presence of the President, Vice President Mr. Talal GEAGEA, the Treasurer Mrs. Lina NICOLAS, the Secretary Me. Carlos RAHME, and the Advisor Mr. Boutros RAHME.

As they duly represent all the members of the Administrative Body, thus, the meeting is legally held.

The President declared that the agenda of the meeting includes the study of the issue of the impossibility of opening a bank account in the name of the Association.

After deliberation, the Administrative Body took the following sole resolution:

Given the economic and social conditions that the country is going through; and

Given the impossibility of moral persons to open bank accounts in their name with banks; and

Whereas it has become necessary to find a solution for the Association to receive funds and donations in its name from various sources;

Therefore, the Administrative Body of **Darb Al Ain Association** decided to approve the personal account opened with Byblos Bank S.A.L. in the name of the President of the Association Mr. Tanos Semaan SAADE, to become the official account of **Darb Al Ain Association**, and thus, all the public and private



institutions may send all aid, donations and subsidies in the form of cash, to the following account number:

Name of the Beneficiary: Tanos SAADE

Bank Address: Byblos Bank – Sin El Fil

IBAN CODE: LB76 0039 0000 0003 6034 6353 9005

Swift Code: BYBALBBX

Currency: USD

As well, the Administrative Body decided to mandate its President, Mr. Tanos Semaan SAADE, to dispose of these funds as his own, to perform the Association's activity and object, and to implement the projects on the basis of which the Association received these cash funds.

This resolution was authenticated unanimously

Whereas no one asked to speak, the session was adjourned at 19:00.

President
Tanos SAADE
(Signature)

Vice President
Talal GEAGEA
(Signature)

Treasurer
Lina NICOLAS
(Signature)

Secretary
Carlos RAHME
(Signature)

Advisor
Boutros RAHME
(Signature)



No. 3748/2021:

Published as a proof of the registration date, in my office, before me, Tary Habib TAWK, Holder a degree in Law, Notary Public in Beirut, upon the request of the Attorney **Me. Carlos Antoine RAHME**, Lebanese, born in Ainata in 1977, his mother Yolla AINATI, Reg. No. 53/Ainata, by virtue of his Identity Card bearing his photo No. 000012183114, enjoying his civil and legal capacities, on Wednesday, Sep.08.2021.

**Notary Public in Beirut
Tary Habib TAWK
(Signature and seal)**

**Attorney Carlos Antoine RAHME
(Signature)**

True and faithful translation
The Sworn Translator

